
 

 

  

 
 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΝΙΚΟΛΑΪΔΗΣ 
Βουλευτής Νομού Δράμας - ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 

 
Αθήνα, 29 Φεβρουαρίου 2024 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
 
ΘΕΜΑ: Ίδρυση και λειτουργία Τμήματος Μεταγωγών στη Διεύθυνση Αστυνομίας 
Δράμας ενόψει της πλήρους λειτουργίας του Σωφρονιστικού Καταστήματος στον 
Νικηφόρο Δράμας 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως είναι ήδη γνωστό από τον Δεκέμβριο του 2023 ξεκίνησε η λειτουργία του Σωφρονιστικού 

Καταστήματος στο Νικηφόρο Δράμας χωρητικότητας 600 κρατουμένων, που απώτερο σκοπό 

έχει αφενός να αποσυμφορήσει τις Φυλακές Κομοτηνής και της Νιγρίτας Σερρών και αφετέρου 

να συμβάλλει στη βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης των κρατουμένων. Ήδη στο 

Σωφρονιστικό Κατάστημα στο Νικηφόρο έχουν μεταχθεί οι πρώτοι 39 κρατούμενοι από τις 

φυλακές Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης και από τον Απρίλιο του 2024, όπως 

επανειλημμένως έχει δεσμευτεί η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, 

αναμένεται να τεθεί σε πλήρη λειτουργία και πρόκειται να μεταφερθούν περίπου άλλοι 600 

κρατούμενοι.  

Όπως είναι φυσικό επακόλουθο, ενόψει της επικείμενης πλήρους λειτουργίας του 

Σωφρονιστικού Καταστήματος στο Νικηφόρο Δράμας δημιουργούνται ιδιαίτερα αυξημένες 

ανάγκες και άμεση προτεραιότητα θα πρέπει να δοθεί στην ίδρυση Τμήματος Μεταγωγών στη 

Διεύθυνση Αστυνομίας Δράμας η στελέχωση του οποίου θα πρέπει να γίνει σύμφωνα με τις 

διατάξεις των νεοϊδρυθεισών Υπηρεσιών με αστυνομικό προσωπικό, με σύγχρονο εξοπλισμό 

και κατάλληλα μεταγωγικά οχήματα για την ασφαλή μεταγωγή των κρατουμένων. Περαιτέρω, 

όπως γνωρίζετε, η υπάρχουσα οργανική δύναμη της Διεύθυνσης Αστυνομίας Δράμας 

υπολείπεται κατά πενήντα πέντε (55) θέσεις της προβλεπόμενης από το Οργανόγραμμα 

δύναμής της.  

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3509

Ημερομ. Κατάθεσης:

29/2/2024



 

 

Ενόψει των ανωτέρω, ερωτάσθε κύριε Υπουργέ: 

 

-Είναι στις προθέσεις σας η ίδρυση και η λειτουργία Τμήματος Μεταγωγών στη Διεύθυνση 

Αστυνομίας Δράμας, η στελέχωση του οποίου θα πρέπει να γίνει σύμφωνα με τις διατάξεις 

περί νεοϊδρυθεισών Υπηρεσιών με αστυνομικό προσωπικό από τον πίνακα μεταθέσεων του 

τρέχοντος έτους και όχι με ανακύκλωση του ήδη υποστελεχωμένου κατά 55 θέσεις 

αστυνομικού προσωπικού της προβλεπόμενης οργανικής δύναμης της Διεύθυνσης 

Αστυνομίας Δράμας; 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
 

 
 

Αναστάσιος Νικολαΐδης 
Βουλευτής ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής Ν. Δράμας 




